
Fau-møte 3.9.2024 

 

Innledning og gjennomgang av Fau’s oppgaver ved Linda F. Lotila, som takker av som Fau-leder. 
Ny leder i år er Rune Bødalen. 

 

Rektor beskriver oppstart av skoleåret som fint, og tror det blir et roligere år i år enn i fjor. 

Økonomien på skolen er bra, personalet er fulltallig og skolen har det som trengs av utstyr. 

Nytt i år er at skolematen ikke blir spist i mediateket men i klasserommene. 

Storefri blir veldig mye brukt til å gå i butikken, selv om dette ikke er lov. Vanskelig å gjøre noe 
med, mange butikker i området. Anmerkninger har blitt brukt før, men vanskelig å kontrollere. 
Rektor foreslår at vi tar dette opp igjen på et seinere møte.  

Spørsmål om det burde være et skap/hylle til hver elev i klasserommene, dette er opp til hver 
enkelt lærer. 

Skolen har planer om å organisere storefri litt mer etter hvert, info kommer  

Rektor lufter interessen for felles sosiale møtekvelder for trinnene, slik at foreldre og elever kan 
bli bedre kjent. Det er en tendens at de samme foreldrene stiller på arrangementer. Bydelshuset 
og klubben har lokaler som skolen kan være behjelpelig med å låne, og skolen har lokaler som er 
ledige hele tiden. 

Dugnad: Det er en utfordring at bare noen få bidrar til dugnaden, og at pengene kanskje ikke 
strekker til hvis de skal fordeles på alle klassene trinnvis. Tidligere har klassene hatt egne 
klassekasser i tillegg. Diskusjon om praksis med fordeling av pengene skal fortsette eller om 
hver klasse skal stå for egen økonomi mht tur. Dugnadsånden bør tas opp for å få flere til å bidra, 
innspill om at miljøteamet kan bidra til å sette fokus på dette. Ungene må lære seg å bidra, og 
noen få foreldre kan ikke dra hele lasset.  Fau må bli enige om et prinsipp, deling eller egen 
klassekasse. 

 Avstemming ble holdt, flertall for klassevise dugnader for 8. og 9. trinn. Maksbeløp må 
fastsettes. 

 

Neste møte: 5/11 klokka 19.00 

 

 

 

 


